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جانشین پلیس راهور تهران تشریح کرد
 زمان بندی طرح ترافیک 

در نیمه دوم سال

با تغییر س��اعت رسمی کش��ور، هیچ گونه 
تغییری در س��اعت اجرای ط��رح زوج و فرد و 
طرح ترافیک رخ نخواهد داد. س��رهنگ حسن 
عابدی، جانش��ین رئیس پلی��س راهنمایی و 
رانندگ��ی تهران ب��زرگ درباره تغییر س��اعت 
رس��می کش��ور اظهار کرد: از س��اعت 24 روز 
30شهریور ساعت رس��می کشور یک ساعت 
به عقب کش��یده می شود اما این تغییر ساعت 
منجر به تغییر س��اعات اجرای طرح ترافیک و 
زوج و فرد نخواهد شد. وی به ایسنا اعلام کرد: 
برهمین اساس اجرای طرح ترافیک از شنبه تا 
چهارشنبه از ساعت 6:30 آغاز شده و تا ساعت 
17 ادامه خواهد داش��ت و ط��رح زوج و فرد از 
همین ساعت آغاز شده و در ساعت 19 به پایان 
خواهد رسید. همچنین در روزهای پنجشنبه 
نیز س��اعات ش��روع هر دو ط��رح 6:30 بوده و 
س��اعت پایان آن نیز 13 اس��ت بنابراین در هر 
دو نیمه از سال همین ساعت برای اجرای طرح 
ترافی��ک و زوج و فرد لحاظ ش��ده و با افرادی 
که بدون مجوز در س��اعات اعلام شده وارد این 
محدوده ها ش��وند، برابر قان��ون برخورد خواهد 
شد.جانشین رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی 
تهران بزرگ با بیان اینکه محدوده زوج و فرد و 
ترافیک با دوربین های هوشمند کنترل می شود، 
اظهار داش��ت: ورود غیرمجاز به محدوده زوج و 
فرد همچنان جریمه متخلفان را به دنبال دارد 

و تغییری در این حوزه به وجود نیامده است.

ستاد مدیریت بحران در خواب عمیق
برخی اعضای شورای شهر تهران با شهرداران 
مناط��ق 14 و 1۵ و معاونت خدمات ش��هری از 
مناطق س��یل زده ته��ران بازدید و ب��ر کم کاری 
س��ازمان مدیریت بح��ران در ای��ن حادثه تاکید 
کردند. به گ��زارش فارس، رحم��ت الله حافظی، 
رئیس کمیس��یون س��لامت، محیط زیس��ت و 
خدمات ش��هری شورای ش��هر تهران در حاشیه 
بازدید از بخش��ی از مناطق سیل زده شهر تهران 
بیان داشت: این اتفاق خارج از حریم شهر تهران 
بوده است و نشان می دهد تهران شهری بی دفاع 
در مقابل سیل و زلزله است و باید متولیان امر از 
جمله وزارتخانه های نیرو و جهاد حضوری جدی 
در این حوادث داشته باشند. وی افزود: این حادثه 
نشان داد باید س��تاد مدیریت بحران جدی تر به 
وظایف خود عمل کند. رئیس کمیسیون سلامت، 
محیط زیست و خدمات شهری شورای شهر تهران 
ب��ا انتقاد از جایگاه س��تاد مدیریت بحران تهران 
تاکید کرد: جایگاه این س��تاد در حد معاون وزیر 
است و سایر دس��تگاه ها از آن تبعیت نمی کنند 
از این رو لازم اس��ت جایگاه این س��تاد ارتقا پیدا 
کند. حافظی خاطرنش��ان کرد: ب��رای خروج از 
بن بس��ت های ایجاد شده تنها راهکارهای مدنظر 
اصلاح س��اختار مدیریت بحران است و سازمان 
پدافند غیرعامل می تواند در این ستاد ادغام شود. 
وی با بیان اینکه ستاد مدیریت بحران در خواب 
عمیق رفته است، تصریح کرد: حاصل این خواب 
عمیق آسیب هایی است که به شهر وارد می شود. 

تکذیب شیوع آنفلوآنزای چچنی
در حال حاضر شیوع بیماری واگیردار خاصی 
گزارش نشده  و ورود آنفلوآنزای چچنی به کشور 
تکذی��ب می ش��ود. محمود نبوی، مع��اون مرکز 
مدیریت بیماری های واگیر وزارت بهداشت با بیان 
این مطلب به فارس اظهار داشت: در حال حاضر 
شیوع بیماری واگیردار خاصی در کشور گزارش 
نشده و بیشترین بیماری واگیرداری که در کشور 
وجود دارد همان سرماخوردگی های فصلی بویژه 
در پاییز است. وی به فارس بیان داشت: در حال 
حاضر به فصل ش��یوع آنفلوآنزا نرسیده ایم و این 
موضوع از آذر و دی ماه در کش��ور زیاد می شود. 
بنابراین به کسانی که بیماری های ضعیف کننده 
دس��تگاه ایمنی را دارند یا مبتلا به برونش��یت و 
دیابت هس��تند توصیه می کنیم واکسن آنفلوآنزا 
را تهیه و تزریق کنند. وی درباره ش��ایعه شیوع 
آنفلوآنزای چچنی در کش��ور تصریح کرد: این 
موضوع صحت ندارد و علمی نیست و در حال 
حاضر ج��ز ویروس های فصلی ویروس خاصی 

که در کشور شایع شده باشد، نداریم.

کشمکش بر سر وجود شیشه در قلیان ها 
ادامه دارد

 وزارت بهداشت تأیید می کند 
پلیس تکذیب!

چندی پیش رئیس مرکز س��لامت محیط 
و کار وزارت بهداش��ت از دریافت گزارش هایی 
خبر داد که حاکی از مسمومیت افراد در نتیجه 
استفاده از مخدر شیشه پس از استعمال قلیان 
است. خسرو صادق نیت با تاکید بر این موضوع 
به طور رسمی وجود مخدر شیشه در تنباکوی 
قلی��ان را برای جلب مش��تری تایید کرد. این 
درحالی اس��ت که روز گذش��ته پلیس به این 
موضوع واکنش نشان داد و آلودگی  قلیان ها را به 
مواد مخدر آمفتامینی تکذیب کرد. با بالاگرفتن 
کشمکش بر سر این موضوع وضعیت آلودگی 
تنباکو ها به مخدر در هاله ای از ابهام باقی مانده 
است این در شرایطی است که شفافیت درباره 
این ماجرا برای اقش��ار گوناگ��ون جامعه بویژه 
جوانان از اهمیت بالایی برخوردار اس��ت اما در 
ح��ال حاضر وزارت بهداش��ت تایید می کند و 
پلیس تکذیب! سرهنگ محمد بخشنده، رئیس 
پلیس مب��ارزه با مواد مخدر ته��ران بزرگ، با 
اشاره به اظهارات رئیس مرکز سلامت محیط 
و کار وزارت بهداشت که به طور رسمی وجود 
مواد مخدر، شیشه و ترکیبات آمفتامین را در 
تنباکوی قلیان ها برای معتاد و وابس��ته کردن 
مش��تریان این کالا تایید کرد، گفته است: این 
موضوع از س��وی ما تکذیب می ش��ود. وی به 
مهر بیان داشت: قلیان سراها به صورت دائم از 
س��وی اتحادیه و پلیس اماکن رصد و بازرسی 
می شوند و ما نیز نسبت به این مسائل حساس 
هس��تیم و تاکنون چنین مواردی نداشته ایم. 
سرهنگ بخش��نده اظهار داشت: ضمن اینکه 
هر گونه مواد مخدر کشف شده به اداره مبارزه 
با مواد مخدر پلیس منتقل می شود اما تاکنون 
تنباکویی آلوده به شیش��ه به ای��ن مرکز ارائه 
نشده است. رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر 
تهران بزرگ با تاکید بر این موضوع که پلیس با 
جدیت تمام همه مسائل مربوط به سوء مصرف 
مواد مخ��در را پیگیری می کند، عنوان کرد: با 
توجه به حساس��یت موضوع ما بر این موضوع 
تمرکز کرده ایم و جلسات متعددی نیز در این 
زمینه برگزار شده است اما هنوز چیزی مبنی بر 

آلودگی تنباکو به دست نیاورده ایم. 

توقف تولید آب معدنی »دماوند«
خ��ط تولی��د آب معدنی »دماون��د« به علت 
تمکین نکردن از مقررات و ضوابط س��ازمان غذا 
و دارو، متوقف شد. به گزارش »وطن امروز« بهروز 
جنت، مدیر کل بازرس��ی و نظارت سازمان غذا و 
دارو با اعلام این خبر گفت: با توجه به دستور مقام 
عالی وزارت بهداش��ت نسبت به بررسی آب های 
معدنی و نیز اقدامات موثر س��ازمان غ��ذا و دارو 
نسبت به جمع آوری و توقف خط تولید برندهای 
آلوده این اقدام در اولویت برنامه های این سازمان 
ق��رار گرفت. وی گفت: بر همین اس��اس و طبق 
بررسی های به عمل آمده، خط تولید آب معدنی 
»دماوند« به علت رعایت نکردن قوانین و ضوابط 
س��ازمان غذا و دارو و تمکین نک��ردن از مقررات 
متوقف ش��د. جنت خاطرنش��ان کرد: با توجه به 
اینکه در بررسی آب های معدنی به برندهای آلوده 
تذکر داده شده بود که خط تولید خود را متوقف 
کنند متاس��فانه این ش��رکت بدون توجه به این 
موضوع به فعالیت خود ادامه داده بود که به همین 
دلیل و با حضور بازرسان این سازمان خط تولید 

این آب معدنی متوقف شد. 

 طراحی سازوکاری تازه 
برای نظارت بر درمان

مع��اون درمان وزارت بهداش��ت از طراحی 
س��ازوکاری جدید برای نظارت بر حوزه درمان 
به کم��ک بخش غیردولتی خب��ر داد. محمد 
آقاجانی، معاون درمان وزارت بهداش��ت درباره 
برنامه نظارتی جدید وزارت بهداشت در حوزه 
درمان با بیان اینکه فکر می کنیم برای نظارت 
بر امر درمان ع��لاوه بر نظارت دولتی، نیازمند 
جایگاهی غیردولتی نیز هستیم، گفت: به همین 
جهت در ح��ال برنامه ریزی ب��رای ایجاد یک 
جایگاه غیردولتی برای نظارت بر درمان هستیم 
که بتواند با آزادی عمل بیشتری در این حوزه 
اقدام کند. آقاجانی به ایسنا افزود: طراحی این 
برنامه انجام شده و امیدواریم در آینده نزدیک 
علاوه بر مسیرهای معمولی در حوزه نظارت که 
در حال حاضر به صورت عادی و سنتی هم از 
سوی وزارت بهداشت و هم از سوی دانشگاه ها 
طی می ش��ود، بتوانیم این جایگاه غیردولتی را 
ه��م فعال کنیم تا نظارت های ما قدری رنگ و 
بوی غیردولتی به خود گیرد. البته باید صبر کرد 
تا این مجموعه آماده شود و بتوانیم آن را به طور 

کامل ارائه کنیم.

آوای شهر

حامد نجفی مهر: هر جا که صحبت از سلامت 
و برنامه ریزی برای ارتقای خدمات درمانی به 
می��ان  آید ناخودآگاه پای بیمه ها هم به عنوان 
یک��ی از اعضای اصلی برای حمایت های مالی 
از بیماران و جبران تعرفه های خدمات درمانی 
به ماجرا باز می شود اما به نظر می رسد هرچه 
اجرای برنامه های سلامت جلوتر می رود پای 
لن��گ بیمه ها ب��رای همی��اری و همراهی در 
این مسیر بیش��تر نمایان خواهد شد. قدعلم 
کردن بیمه ه��ا در مقابل وزارت بهداش��ت و 
س��رمایه گذاری های اقتصادی در محل هایی 
غی��ر از درم��ان مانن��د خرید س��اختمان از 
تازه ترین انتقاداتی است که غلامعلی عکاشه، 
رئیس انجمن جراح��ان ارتوپدی ایران درباره 

سازمان های بیمه گر مطرح کرده است.
ساز ناکوک سازمان های بیمه ■

ای��ن روزها ک��ه گام های ط��رح تحول 
سلامت یکی پس از دیگری وارد فاز اجرایی 

می ش��ود و ش��عار کاهش پرداخت از جیب بیمار 
به عنوان ش��اه بیت این طرح م��ورد توجه مردم و 
مدیران وزارت بهداشت قرار دارد، پرداخت مطالبات 
مراک��ز درمانی و پزش��کان و همچنی��ن جبران 
هزینه های بیماران از اهمیت ویژه ای برخوردار است.  
این در حالی است که به نظر می رسد سازمان های 
بیمه گر با همکاری و هماهنگی با هم، ساز خود را 
کوک کرده و برای همنوایی با حوزه سلامت قصد 
به میدان آمدن ندارند و در بیشتر مواقع به نحوی 
عمل کرده اند که نمی توان به عنوان یک پش��توانه 
قوی روی آنها حساب باز کرد. هر جا که موضوعات 
مالی و مباحث هزینه ای حوزه س��لامت در میان 
باشد یک س��ر ماجرا به بیمه ها مربوط است، چه 
آن زمان که بیماران صورت حس��اب های سنگین 
درمانی را تسویه می کنند و چه زمانی که پزشکان 
و مراکز درمانی مابه التفاوت تعرفه را مطالبه دارند. 

جالب اینجاس��ت که حلقه واس��ط بین گروه های 
درمانی و بیماران در مباحث مالی و تعرفه ای بیمه ها 

هس��تند و نقش آنه��ا در این 
بازی غیرقابل انکار اس��ت. اما 
به نظر می رسد نحوه عملکرد 
آنها صدای انتقاد هر دو گروه را 
درآورده است. از یکسو بیماران 
از طف��ره رفتن ه��ای بیم��ه 
هنگام پرداخ��ت گلایه دارند، 
از طرف دیگر وزارت بهداشت 
از تاخیر بیمه ه��ا در پرداخت 

مطالبات شان ابزار نارضایتی می کند. به نحوی که 
وزیر بهداشت پرداخت مطالبات پزشکان را منوط 
به تسویه حساب بیمه ها دانست و تعلل ها کار را به 
جایی رساند که وزیر رفاه هم وارد ماجرا شد و قول 

داد بدهی بیمه ها را پرداخت کند.

سودآوری بالای بیمه و کم توجهی به بیمار ■
از موض��وع تجمیع بیمه ها که با ش��کل گیری 
جزایر مدیریت��ی و اصرار برای 
حفظ آنها به س��رانجام نرسید 
س��ازمان های  بگذری��م  ک��ه 
بیمه گر هم��واره ضعف منابع 
مال��ی را به عن��وان مهم ترین 
بهان��ه برای س��ر ب��از زدن از 
تعه��دات عن��وان می کنن��د 
ام��ا آنطور ک��ه رئیس انجمن 
جراح��ان ارتوپدی ایران گفته 
است بیمه ها سودآوری بالایی دارند اما منابع مالی 
را در کارهای حاش��یه ای مانند خرید ساختمان و 

سرمایه گذاری های اقتصادی صرف می کنند.
ای��ن در حالی اس��ت که تاکنون بارها از اقش��ار 
گوناگون جامعه گرفته تا انجمن های علمی یا شخص 

وزیر بهداش��ت نس��بت به عملکرد بیمه ها 
انتقاد های فراوان داشته اند اما قدرت بیمه ها 
مانع از تغییر این رویه و بهبود اوضاع به نفع 
دریافت کنندگان خدمات شده است. تا جایی 
که عکاشه، رئیس انجمن جراحان ارتوپدی 
ایران نیز بر این موضع تاکید کرده و از قدرت 
بالای بیمه ها در مقابل وزارت بهداشت انتقاد 

کرده است.
تعرفه های ناعادلانه ■

رئیس انجم��ن جراحان ارتوپ��دی ایران، 
از عملکرد بیمه ها در پرداخت تعهدات ش��ان 
و هزین��ه منابع در محل هایی غی��ر از درمان 
انتق��اد کرد. غلامعلی عکاش��ه، رئیس انجمن 
 جراح��ان ارتوپدی ایران در آس��تانه برگزاری 
بیس��ت و س��ومین کنگره انجم��ن جراحان 
ارتوپدی ایران، به وضعیت تعرفه های پزشکی 
و عملکرد بیمه ها اش��اره کرد و گفت: تعرفه ها 
همچنان ناعادلانه اس��ت، زیرا براس��اس اعلام 
بانک مرکزی و س��ایر دس��تگاه ها، نرخ تورم هر سال 
حداقل 1۵ درصد رشد می کند اما تعرفه ها مربوط به 
20 سال قبل است. وی با تاکید بر اینکه بیمه ها باید 
تمام خدمات درمانی را پوش��ش دهند، افزود: بیمه ها، 
سود زیادی را که به دست می آورند در محل هایی غیر 

از حوزه درمان صرف می کنند.
بیمه ها قدرتمندتر از وزارت بهداشت ■

عکاش��ه از س��رمایه گذاری های اقتص��ادی و 
خرید س��اختمان به عنوان حوزه هایی نام برد که 
بیمه ها س��ود پول م��ردم را آنجا س��رمایه گذاری 
می کنن��د. رئیس انجمن جراح��ان ارتوپدی ایران 
ب��ا انتقاد از بیمه ها که حق پزش��کان و بیماران را 
نادیده می گیرند، اظهار داش��ت: متاسفانه بیمه ها، 
تعهدات شان را بموقع انجام نمی دهند. عکاشه تاکید 
کرد: بیمه ها زیر بار تعهدات حداقلی نمی روند، چون 

قدرتمندتر از وزارت بهداشت هستند.

آشفته بازار وضعیت بیمه ها در کشور صدای همه را درآورد

تجارت بیمه ها با سود پول مردم!
نبض جامعه

رئی�س انجم�ن جراح�ان ارتوپدی 
ایران، از عملکرد بیمه ها در پرداخت 
تعهدات ش�ان و هزین�ه مناب�ع در 
محل هایی غیر از درمان انتقاد کرد و 
گفت: بیمه ها زیر بار تعهدات حداقلی 
نمی روند، چون قدرتمندتر از وزارت 

بهداشت  هستند

دانشگاه

نیمکت

رئیس ستاد بازسازی عتبات خبر داد

تدارک ویژه برای 2 میلیون زائر اربعین
نایب رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس انتقاد کرد

افزایش ورود سازمان یافته اتباع غیرمجاز
گ�روه اجتماع�ی: امس��ال نی��ز 
 همانند س��ال گذش��ته بیش از 
2 میلی��ون نفر زائر ب��رای اربعین به کربلا خواهند 
رفت و  2 س��تاد ویژه برای زائران اربعین تش��کیل 
شده است. به گزارش»وطن امروز«، حسن پلارک، 
رئیس س��تاد بازس��ازی عتبات عالیات در حاشیه 

نشس��ت اس��تانداران سراسر 
کشور با بیان اینکه پیش بینی 
ما این اس��ت که امس��ال نیز 
 همانند س��ال گذشته بیش از 
2 میلیون نفر زائر برای اربعین 
به کربلا خواهند رفت، گفت: 

این موضوع نیازمند سازماندهی عظیمی است.
وی افزود: ما برای اربعین امس��ال تدابیر بزرگی 
اندیشیده  و ستاد ایرانیان در عراق را تشکیل داده ایم.

رئی��س س��تاد بازس��ازی عتب��ات عالی��ات با 
بی��ان اینک��ه 2 س��تاد وی��ژه یک��ی در ای��ران و 
دیگ��ری در ع��راق ب��رای زائران اربعین تش��کیل 
 شده اس��ت، خاطرنش��ان کرد: این س��تاد شامل 
10 کمیته است که کمیته مشارکت مردمی یکی 

از مهم ترین آن کمیته هاست که وظایف اصلی اش 
تامین مایحتاج زائران است.

پلارک درباره تمهیدات در نظر گرفته شده برای 
حمل ونقل زائران عنوان کرد: ما از امکانات س��پاه، 
بسیج و ش��هرداری در این زمینه استفاده خواهیم 
کرد. وی با بیان اینکه امسال مردم عراق از وضعیت 
مالی خوبی برخوردار نیستند، 
یادآور ش��د: م��ا وظیفه خود 
می دانی��م که نس��بت به این 
مسؤولیت  احس��اس  موضوع 
کنی��م و ب��ه م��ردم ع��راق 
کمک رسانی داشته باشیم که 

در این زمینه نیازمند مشارکت مردم هستیم.
رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات همچنین با 
اشاره به تشکیل سامانه ای از سوی سازمان حج و زیارت 
 برای ثبت نام زائران کربلا، تصریح کرد: این سامانه از 
1۵ ش��هریورماه فع��ال ش��ده و م��ا از متقاضیان 
می خواهی��م هر چه زودتر در این س��امانه ثبت نام 
کنند، چرا که زائرانی که از طریق این سامانه ثبت نام 

کنند، مشکل ویزا نخواهند داشت.

گ�روه اجتماع�ی: نای��ب رئی��س 
کمیس��یون اجتماع��ی مجل��س 
بر لزوم همکاری دس��تگاه ها با وزارت کش��ور برای 
ساماندهی اتباع غیرمجاز و برخورد قاطع با باندهای 
سازمان یافته قاچاق اتباع بیگانه تاکید کرد.  فرج الله 
عارفی، نایب رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس با 

بیان اینکه لازم اس��ت نیروی 
انتظامی و دس��تگاه قضا برای 
س��اماندهی افاغنه غیرمجاز با 
وزارت کش��ور همکاری لازم را 
داشته باشند، گفت: البته وزارت 
کشور باید به عنوان متولی به 

این مهم ورود جدی داش��ته باشد. نماینده جیرفت 
و عنبرآباد در مجلس ش��ورای اس��لامی،  با انتقاد از 
ورود سازمان یافته اتباع  غیرمجاز به کشور،  به خانه 
ملت تصریح کرد: متاس��فانه در حال حاضر ش��اهد 
افزای��ش تردد و ورود س��ازمان یافته اتباع غیرمجاز 
افغان و پاکس��تانی به کشور هس��تیم. این نماینده 
م��ردم در مجلس نهم، بر ض��رورت برخورد قاطع و 
جدی با باندهای سازمان یافته قاچاق اتباع غیرمجاز  

تاکید کرد و یادآور ش��د: باند قاچاق اتباع غیرمجاز 
در طول مس��یر و به هنگام نزدیک شدن به ایست 
بازرسی پلیس، افاغنه را از خودرو پیاده و افاغنه نیز 
با عبور از کوه ها و دشت های صعب العبور و دور زدن 
ایست بازرس��ی خود را به جاده رس��انده و سوار بر 
خودروی باند قاچاق به صورت غیرقانونی وارد کشور 
می شوند که اگر وزارت کشور، 
نیروی انتظام��ی و قوه قضائیه 
ب��ه ای��ن معض��ل ب��ه صورت 
ج��دی ورود نکنن��د در آینده 
نزدیک به یک مش��کل جدی 
و ح��اد تبدیل می ش��ود. نایب 
رئیس کمیسیون اجتماعی در مجلس نهم، بر لزوم 
همکاری دستگاه های ذی ربط با وزارت کشور برای 
ساماندهی اتباع غیرمجاز در کشور تاکید کرد و افزود: 
بهتر است وزارت کشور به عنوان متولی ساماندهی 
افاغنه غیرمجاز جلساتی را با حضور دستگاه های ذی 
ربط تش��کیل داده و با تعیین وظایف آنها موجبات 
تحقق هرچه سریع تر ساماندهی اتباع خارجی را در 

کشور فراهم کند.

بهارستانزیارت
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گروه اجتماع�ی: کمیته پیگیری 
مطالب��ات رهبر انق��لاب در نامه 
به رئیس جمهور اعلام کرد انتظار داریم مس��ببان 
اقدامات خلاف قانون پیرامون بورسیه ها را مجازات 
کنید. به گ��زارش »وطن امروز«، در بخش هایی از 
نامه اعضای کمیته پیگی��ری مطالبات رهبری در 
حوزه آموزش عالی به حجت الاس��لام والمسلمین 
حس��ن روحانی رئیس جمهور و رئیس شورایعالی 
انقلاب فرهنگی آمده است: رهبر انقلاب در جمع 
دانشگاهیان، وزرا و مدیران علمی کشور در تعبیری 
بی س��ابقه به یکی از مصداق های سیاس��ی کاری و 
حاشیه پردازی در دانشگاه ها یعنی ماجرای بورسیه ها 
اشاره فرمودند. ایشان این ماجرا را یکی از غلط ترین 

کارهای س��ال های اخیر، مصداق ظلم، بی قانونی و 
بی اخلاقی دانس��تند. متاس��فانه تیمی مستقر در 
وزارت علوم، با ایجاد اینگونه حواش��ی غیرقانونی، 
عامدا و عالما س��عی در ضربه زدن به آبروی دولت 
برآمده از رای مردم و مورد حمایت ولی امر داشته 
و با ادامه اقدامات ظالمانه و غیرقانونی خود، سعی 

در نوشتن این اقدامات به نام دولت یازدهم دارند.
در بخش ه��ای دیگری از این نامه عنوان ش��د: 
متاس��فانه در این دو سال گذش��ته وزارت علوم با 
شکنجه کردن دانش��جویان بورسیه و خانواده های 
مظلوم آنها نقطه س��یاهی را در کارنامه خود به جا 
گذاش��ته است و چه زیباس��ت که هر چه سریع تر 
دولت برآمده از رای مردم از آن برائت جوید. یکی از 
اقدامات تیم مستقر در وزارت علوم ارائه مشاوره های 
غل��ط، مبتنی ب��ر اطلاعات تحریف ش��ده و قلب 
واقعیات مندرج در آیین نامه ها به مقامات عالیه نظام 

بوده است.
همچنین بررسی دوباره و خلاف قانون پرونده 
دانشجویان بورسیه، تشکیل کمیته های فرمایشی، 
ب��دون آیین نامه، بی س��ابقه، غیرحقوق��ی، از یک 

طیف سیاسی و سلیقه ای برای بررسی غیرقانونی 
پرونده دانش��جویان، انجام مصاحبه و بردن آبروی 
دانشجویان قبل از تش��کیل و اعلام نتایج بررسی 
کمیته غیرقانونی اول، افش��ای اسامی دانشجویان 
بورس��یه، اعمال مجازات علیه دانشجویان قبل از 
بررسی درخواست های تجدید نظر، تشکیل کمیته 
بررسی درخواست های تجدید نظر با همان ترکیب 
کمیته غیرقانونی قبلی، تمکین نکردن وزارت علوم 
به ابلاغیه مورخه 31 فروردین امس��ال کمیسیون 
اص��ل 90، تمکین نک��ردن وزارت علوم به ابلاغیه 
دوم کمیسیون اصل 90 قانون اساسی، اعلام نشدن 
موض��ع، نبود پیگی��ری و اجرایی نش��دن منویات 
رهب��ری در تاریخ 13 تی��ر 94، تمکین نکردن به 
قسمت اعظم مصوبات کمیته ۵ جانبه شورایعالی 
انقلاب فرهنگی، بی توجهی و دهن کجی به جایگاه 
نظارت��ی مجلس و تمکین نک��ردن وزارت علوم به 
اسناد حقوقی مبنی بر تعهدات وزارت در امر جایابی 
دانشجویان و تحریف واقعیات در این باره به عنوان 
برخی مصادیق ضدیت مجموعه فعلی وزارت علوم 
با قانون و اخلاق در این نامه مورد اشاره قرار گرفته 

است. در ادامه این نامه آمده است: متاسفانه با وجود 
تاکیدات شما بر رعایت حقوق شهروندی و ملایمت 
با اقشار گوناگون مردم، وزارت علوم هر روز اقدامات 
خود را با رنگی جدید به اجرا می گذارد و همچنان 
دانش��جویان در هراس آینده مبهم و تاریک خود 

روزگار می گذرانند.
حضور یک حقوقدان در راس قوه مجریه نظام 
مقدس جمهوری اس��لامی ایران فرصت مغتنمی 
اس��ت تا درد دل دیگری را به ش��ما بی��ان داریم. 
متاسفانه مصوبه 630 شورایعالی انقلاب فرهنگی 
در تض��اد آش��کار با اصل 34 قانون اساس��ی، حق 
دسترسی جامعه میلیونی دانشگاهی را به دادرسی 
عادلانه در محاکم صالحه س��لب کرده اس��ت و از 
ش��ما به عنوان ریاست شورایعالی انقلاب فرهنگی 

درخواست داریم شورا نسبت به لغو آن اقدام کند.
در بخ��ش دیگ��ری از این نام��ه چنین عنوان 
شده است که دانش��جویان بورسیه انتظار دارند با 
دستوری قاطع، مسببان این کارهای غلط و خلاف 
قانون را مجازات کنید.  در سال همدلی و همزبانی، 
این دلجویی از دانش��جویان مظلوم و خانواده های 
مظلوم تر آنها، موجب خرسندی خداوند متعال شده 
و مرهمی بر زخم های روحی چند هزار ش��هروند 

نخبه این مرز و بوم خواهد بود.

گ�روه اجتماعی: نتای��ج آزمون 
اس��تخدامی 30 مهر یا اول آبان 
توس��ط سازمان س��نجش اعلام می شود و هفته 
نخس��ت آبان  کار گزینش و مصاحبه تخصصی 

توسط آموزش وپرورش انجام می شود.
سیدحسن حسینی، مدیرکل امور اداری وزارت 
آموزش وپرورش در پاسخ به این پرسش که نتایج 
آزمون اس��تخدامی این وزارتخانه چه زمانی اعلام 

می ش��ود؟  اظهار داش��ت: طبق تفاهم با سازمان 
سنجش مقرر شد نتایج 30 مهر یا اول آبان اعلام 
شود. وی به تسنیم اعلام کرد:  طبق قانون سازمان 
سنجش باید تا 3 برابر ظرفیت اعلام نتیجه کند، 
پ��س از آن اقدامات مربوط به مصاحبه تخصصی 

و گزینش توسط آموزش وپرورش انجام می شود.

مدی��رکل ام��ور اداری و تش��کیلات وزارت 
آموزش وپرورش گفت: 30 درصد س��هم پذیرش 
مربوط به مصاحبه تخصصی و 70 درصد س��هم 
آزمون اس��ت که نتایج این دو با یکدیگر،  نفرات 
پذیرفته شده را مشخص می کند. انجام این مراحل 

برای هر نفر حدود 140 هزار تومان هزینه دارد.

حس��ینی بیان کرد: پس از اعلام نتایج توسط 
سازمان سنجش،  آموزش وپرورش در نیمه نخست 
آبان کار گزینش و مصاحبه را انجام می دهد و پس 
از اعلام نتایج دوره های آموزش��ی توسط دانشگاه 
فرهنگیان برگزار می ش��ود که جلسات مربوط در 
این زمینه در حال برگزاری است و تلاش می کنیم 
از اواخ��ر آب��ان یا اوایل آذر دوره های آموزش��ی را 

برگزار کنیم.

اعضای کمیته پیگیری مطالبات رهبری با نگارش نامه ای از روحانی خواستار شدند
مجازات مسببان پرونده بورسیه ها

زمان اعلام نتایج آزمون استخدامی آموزش وپرورش


